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Αριθμός Απόφασης 61/2016 

 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό 14/05-12-2016 της συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου 
Ήλιδας. 

 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης για την κοπή δέντρων στην πάροδο Αλιέντε, Μητροπολίτη 
Αντωνίου 1Α στην Αμαλιάδα. 

 
Στην Αμαλιάδα, σήμερα 05-12-2016, ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:00μ.μ. στο Δημοτικό 

Κατάστημα του Δήμου Ήλιδας, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής,  

ύστερα από τη με αριθμό πρωτοκόλλου 31090/14/01-12-2016 έγγραφη πρόσκληση του 
Προέδρου, που εκδόθηκε και επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη της, σύμφωνα με το  άρθρο 75 του 

Ν.3852/10.  
 Στη συνεδρίαση αυτή ήταν:  
 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ         ΑΠΟΝΤΕΣ 
1. Τζουλέκης Σπυρίδων – Πρόεδρος.   1.Θεοδωρακόπουλος Ιωάννης – Μέλος. 

2. Μπακέλλας Γεώργιος – Αν/δρος.    2.Ντάνασης Χαράλαμπος – Μέλος. 
3. Μαυρίκος Παναγιώτης – Μέλος.    3.Ανδρουτσόπουλος Ανδρέας – Μέλος. 
4. Πασσάς Ιωάννης – Μέλος.       

5. Ζάρρας Γεώργιος – Μέλος. 
6. Παρασκευόπουλος Γεώργιος – Μέλος.     

 
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο εννέα (9) 

μελών βρέθηκαν παρόντα έξη (6) και απόντα τρία (3) μέλη, ο Πρόεδρος κ. Τζουλέκης 

Σπυρίδων κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το δημοτική 
υπάλληλο κ. Ρούτση Χρήστο. 

. . . . . . . . 
Στη συνέχεια της συνεδρίασης ο Πρόεδρος εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της εκτός 

ημερήσιας διάταξης ανέφερε τα εξής:  

Έχει προκύψει ένα θέμα, το οποίο θεωρείται κατεπείγον και πρέπει να συζητηθεί κατά 
προτεραιότητα και αφορά την κοπή δέντρων (κυπαρίσσι, Γρεβιλλέα, Λέυλαντ) στην πάροδο 

Αλιέντε, Μητροπολίτη Αντωνίου 1Α στην Αμαλιάδα μετά την με αριθμ. πρωτ. 31153/02-12-
2016 εισήγηση της Δ/νσης Καθαριότητας Ηλεκτροφωτισμού & Πρασίνου για την κοπή 

δένδρων και σύμφωνα με την τεχνική έκθεση της γεωπόνου του Δήμου κ. Κοσιάβελου 
Αγγελικής στην οποία αναφέρει ότι λαμβάνοντας υπόψη τη θέση τους όπως και τα ακραία 
καιρικά φαινόμενα που παρατηρήθηκαν τους τελευταίους δυο μήνες στην περιοχή θεωρεί ότι 

θα μπορούσαν για λόγους ασφαλείας να απομακρυνθούν. Η Επιτροπή ομόφωνα εγκρίνει τη 
συζήτηση του θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης λόγω της κατεπείγουσας ανάγκης που 

υπάρχει για την επίλυσή του. 
Στη συνέχεια ακολούθησε εκτενής διάλογος και τοποθετήσεις από τα μέλη της 

Επιτροπή. 

Κατόπιν τούτων ο Πρόεδρος πρότεινε για τα δένδρα Γρεβιλλέα & Λέυλαντ να γίνει 
κλάδεμα και για το κυπαρίσσι να γίνει κόντεμα. 

Η Επιτροπή αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου και αφού έλαβε υπόψη της:  



Την εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου Ήλιδας με τη σχετική αλληλογραφία 

& τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν.3852/2010, μετά από διαλογική συζήτηση, 
 

Αποφασίζει ομόφωνα 
 
Για την κοπή δέντρων στην πάροδο Αλιέντε, Μητροπολίτη Αντωνίου 1Α στην 

Αμαλιάδα τα εξής: για τα δένδρα Γρεβιλλέα & Λέυλαντ να γίνει κλάδεμα και για το κυπαρίσσι 
να γίνει κόντεμα.  

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 61/2016 
. . . . . . . . 

Μετά την εξάντληση των θεμάτων λύθηκε η σημερινή συνεδρίαση. 

Κατόπιν συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε όπως παρακάτω:  
 

Ο        ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                      ΤΑ ΜΕΛΗ 
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ 
Αμαλιάδα 05-12-2016 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 
 

ΤΖΟΥΛΕΚΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 
 
 
 

 


